
 

Mondelinge vragen Beter voor Rijswijk voor Forum Stad van 12 maart 2024. 

In de Schip worden regelmatig rommelmarkten georganiseerd.Die markten trekken veel 
bezoekers en veroorzaakt ook parkeeroverlast. Verder blijkt dat standhouders van deze 
markten veel afval dumpen op het parkeerterrein.Bij evenementen elders worden er bij de 
organisatie afspraken gemaakt dat standhouders hun eigen afval mee terugnemen of dat zij 
zorgdragen dat er afvalcontainers worden gehuurd waarin men afval kan 
deponeren.Omringende organisaties zoals Reflex, ABA en Lambertink hebben hier afspraken 
over gemaakt met afvalverwijderaars/ 

Beter voor Rijswijk heeft de volgende vragen: 

Is het juist dat de Gemeente Rijswijk het achtergelaten afval van rommelmarkten voor 
rekening van de inwoners komt weghalen? 

Zo ja, vind u dat redelijk, juist omdat de reinigingsrechten in Rijswijk al erg hoog is? 

Bent u bereid, op zeer korte termijn afspraken te maken met de organisatoren van dergelijke 
evenementen om hier ook met de gemeente of afvalverwerkers afspraken over te maken. 

Zo nee, waarom niet? 

Bent u bereid  handhaving (in burger) in te zetten om de verantwoordelijke organisatie en/of 
overtreders te verbaliseren indien regels voor het dumpen van afval niet worden nageleefd? 

Zo nee, waarom niet?  
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